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مصاحبه خبرگزاری ترند آذربایجان با ناصر حمیدی زارع سفیر فوق العاده و تام الاختیار
جمهوری اسلامی ای...

.

سرویس آذربایجان/خبرگزاری آران
سوال : آقای زارع با توجه به اینکه شما ماموریت 5.5 ساله خودتان را به عنوان سفیر ایران در آذربایجان تمام کرده اید، روابط میان دو کشور را در طول چند سال خدمت در

جمهوری اذربایجان چگونه دیدید؟
روابط میان دو کشور ایران و آذربایجان در طول 67 ماه خدمت من بعنوان نماینده کشورم راه تکامل و تعاون روز افزون را طی نمود.

رهبر انقلاب اسلامی و مردم ایران عزیز به همان اندازه که انتظار می رفت همیشه بدقت و با علاقمندی روند امور دولت و مردم جمهوری اذربایجان را مورد توجه قرار می دهند.
من در طول بیش از 5/5 سال خدمت همیشه شاهد تایید جریان امور و روابط بین دو کشور از سوی رهبر معظم و روسای محترم جمهوری اسلامی ایران و جمهوری اذربایجان

بودم.
مقامات دو کشور در بالاترین سطح بهترین اظهارات را بیان نموده از مدیران می خواستند که برای ارتقاء سطح روابط دو کشور تلاش بیشتری بنمایند. بلطف خدا علیرغم تنگ

نظری برخی قدرتهای زیاده طلب، روابط دو کشور روند توسعه همکاریهای همه جانبه را تجربه می کند.
سوال:در طول مدت سفارت شما در آذربایجان چند لایحه و طرح اقتصادی، اجتماعی و فرهنگی میان دو کشور به اجرا در آمد؟

جمهوری آذربایجان در طول سالهای پس از فروپاشی شوروی سابق در مسیر استقلال و آزادی حرکت کرده است. پذیرش همکاریهای اقتصادی و اجتماعی و فرهنگی نشان دهنده

عزم و اراده عمیق، دوستانه و صمیمی مقامات علیه دو کشور است.
انجام سفر مقامات در سطح روسای محترم جمهور و مجالس دو کشور و سایر وزرای محترم و مسئولین میانی زمینه را برای تبادل نظر و همکاری در منطقه و مجامع بین المللی

فراهم ساخت.
در هفتمین کمیسیون مشترک اقتصادی شاهد توافق پیرامون 114 بند از همکاریهای ارزشمند بودیم. هفت سند مهم در این کمیسیون به امضا رسید که دو مورد ان (اجتناب از

مالیات مضاعف و تضمین و تشویق سرمایه گزاریها) از مهمترین توافقات بوده و در دو سال گذشته حجم تجارت بین دو کشور دو برابر شده و هر دو طرف سقف دو میلیارد دلار

تبادل تجاری و سرمایه گزاری در سال آینده را در نظر دارند.
امروز همه دستگاههای فرهنگی دو کشور یکدیگر را بخوبی می شناسند و هیئتهای علمی و همکاریهای ورزشی و هنری در چارچوب توافقات فرهنگی جریان دارد.

امید دارم با رسالتی که رسانه ها دارند زمینه ای فراهم شود که کارفرمایان و صاحب کار و تجربه و همکاریهای تولیدی برای توسعه بیشتر همکاریها تشویق شوند. امروز شاهد

تقویت بنیه های اقتصادی جمهوری اذربایجان هستیم. مدیریت جوان و فعال ان در مسیر رشد سریع و توسعه کشور حرکت می کند.
سوال: شما آینده و چشم انداز روابط آذربایجان و ایران را چگونه ارزیابی می کنید؟

جناب اقای دکتر احمدی نژاد رئیس جمهور محترم جمهوری اسلامی ایران هنگام دیدار با جناب آقای الهام علی اف در تهران فرمودند ما اماده همکاری های نا محدود با جمهوری

اذربایجان هستیم.
امروز شرکتهای فنی مهندسی و سرمایه های انسانی و امکانات لازم برای تحقق اهداف روسای محترم جمهور دو کشور آماده تر از همیشه هستند.

روابط بین دولت و مردم ما نمونه و بی نظیر است . تاریخ فرهنگ و تمدن و آداب و سنن هر دو کشور پایه و بنیان واحدی داشته و دارد.
هیچ قدرتی نمی تواند در روابط بین دو دولت و مردم فهیم، آگاه و مومن ایران و آذربایجان خللی وارد سازد.

سوال:بهترین و تلخترین خاطره ای که در طول خدمت در سفارت ایران در آذربایجان داشتید چه بود؟
همه خاطره های من در آذربایاجان شیرین بودند، بخصوص وقتی در دیدار فرماندهان عزیز مرزبانی دو کشور شنیدیم که هیچ مشکلی لاینحل ندارند، این برایم از هر خاطره ای

شیرین تر است، در دنیای امروز قدرتهای زیاده طلب سعی می کنند با اختلاف افکنی در کشورهای اسلامی ایجاد مشکل کنند، بلطف خدا روابط ایران و جمهوری اذربایجان برای

دیگر کشورهای منطقه الگو و نمونه است.
البته مشکلاتی برای همه کشورهای وجود دارد لیکن امیدوارم با عزم و اراده سطح بالای مقامات دو کشور تلاش کنیم هر انچه لازم است برای رشد و توسعه سیاسی، اقتصادی و

اجتماعی فراهم شود، خداوند پشت و پناه همه خدمتگزاران در هر دو کشور و جهان بشریت و بخصوص مسلمانان باشد.
پایان پیام.
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